
Title (en)
Device for mounting of telescopical length-variable masts, particularly on a mobile carrier.

Title (de)
Einrichtung zur Aufnahme von teleskopartig längenveränderlichen Masten, insbesondere auf mobilen Trägern.

Title (fr)
Dispositif pour l'implantation de mâts télescopiques de longueur ajustable, notamment sur porteurs mobiles.

Publication
EP 0518139 A1 19921216 (DE)

Application
EP 92109096 A 19920529

Priority
DE 4119321 A 19910612

Abstract (en)
A device for holding telescopically-variable-length masts on mobile carriers, having means for pivoting the mast optionally into a transportation
position or an operating position for support with respect to the ground surface for erection of the mast into its operating position, the mast pivoting
bearing (3) being provided adjustably or adaptably on the carrier (4) for respective adaptation of the centre of gravity position of the mast (1) with
respect to the mobile carrier (4), related to the transportation position with the vehicle wheels (41) resting on the ground (B), or related to the
extended operating position of the mast (1), with carrier supports (7, 8, 9) resting on the ground surface (B). <IMAGE>

Abstract (de)
Einrichtung zur Aufnahme von teleskopartig längerveränderlichen Masten auf mobilen Trägern mit Mitteln zur Verschwenkung des Mastes
wahlweise in eine Transportstellung oder eine Arbeitsstellung zur Abstützung gegenüber der Bodenfläche für die Aufstellung des Mastes
in seine Arbeitsstellung, wobei das Mastschwenklager (3) am Träger (4) zur jeweiligen Anpassung der Schwerpunktlage des Mastes (1)
gegenüber dem mobilen Träger (4), bezogen auf die Transportstellung mit am Boden (B) aufliegenden Fahrzeugrädern (41) bzw. bezogen auf
die Ausfahrarbeitsstellung des Mastes (1) mit auf der Bodenfläche (B) aufliegenden Trägerabstützungen (7, 8, 9), verstellbar bzw. anpassbar
vorgesehen ist. <IMAGE>
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